
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägen samfällighetsförening 

  

Tid: 11 oktober 2017 

Plats: Anna-Carin Barnard/70 

  

Närvarande: Rose-Marie Widolf-Kron, ordförande 

Sven Gunnarsson, kassör 

Maud Carrander, sekreterare 

Anna-Carin Barnard  

Jacob Grimsberg  

Nils Kullendorf 

  

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

  

Dagordningen godkändes. 

  

  

~ Förbudsskyltar 

Skyltarna behöver tvättas i syfte att göra dem mer synliga. Ansvarig, Jacob, gör en inventering och kontaktar därefter 

kommunen.  

  

~ Parkeringsrutor 

Ett ritningsförslag har inkommit. Träd, buskar och plantering ska bort vilket möjliggör att ökningen blir ca 0,2/ruta. Sven och Nils 

undersöker vilka företag som kan vara intressanta för en offert. Tack till Bertil Mernsten för hjälp med ritning. 

  

~ Insatnet 



Avtalet är underskrivet. För att klargöra vem som ansvarar för underhållet försöker Rose-Marie igen få kontakt med företaget. 

Tas upp nästa möte. 

  

  

~ Klippning av häckar har åtgärdats. 

  

  

~ Ekonomi 

Sven informerade. Alla medlemmar har betalt in avgiften.  

  

~ Renovering Torg 3 

Boulebanan kommer att tas bort och stensättning kommer att ske. Planeras starta nu i höst. Ev önskar även Torg 4 renovera.  

  

~ Jacob presenterade en idé om möjligheten att anlita Samhall för hjälp med tex ogräsborttagning, klippning osv. Samfälligheten 

Aromavägen anlitar dem. Jacob begär in offert. Undersöker också möjligheten att ev anlita studenter från Alnarp. 

  

Nästa möte är hos Jacob Grimsberg/70 

  

  

Rose-Marie Widoff-Kron  

Ordförande 

  

  

Maud Carrander 

Sekreterare 

 


